
 
 

 

Skolebestyrelsesmøde, mandag den 15. august 2022 kl. 18.00 – 20.30 

 

Mødested: Personalerummet på Ørstedvej 

 

Deltagere: Trine Nissen (viceskoleleder), Lone Debel (9.kl), Klaus Qvist Rasmussen 

(3.+8. kl.) Irma Kobæk (Roskilde Katedralskole), Christian Dalum Madsen (0.+6.kl.) 

Lykke Møller Iversen (4.+7.+9.kl), Michael Wittrup-Birk (2.+4.kl), Birgitte Schröder 

(SFO), Mette Hoffmann Alsted (2. kl), Christina Schjervig (5.+8. kl), Lykke Eigh 

Nielsen (TR Bueager), Rasmus Malthe Jacobsen (elevrådsformand 9. kl), Lasse 

Hedegaard Hansen (næstformand 8. kl), Marianne Laugesen (pæd. leder), Birgitte 

Kjær Christensen (skoleleder) 

 

Dagsorden:  

 

 Overskift 

 

Indhold/form Tid 

1. Elevrådet Præsentation af ny formand og næstformand. 

Rasmus er valgt som formand og Lasse er 

næstformand. 

Der er formøde til første elevrådsmøde i 

morgen – her besluttes den første dagsorden. 

18.00 – 18.10 

2. Konstituering af 

bestyrelsen 

BC indledte med at fortælle om opgaven som 

formand for skolebestyrelsen.  

Formand: Mødes med BC 1½ uge før mødet og 

udarbejder en dagsorden. 

Det er formanden, der er mødeleder for mødet. 

Formen for mødet aftales mellem skoleleder og 

formand.  

Formand er ikke som udgangspunkt den der 

skriver høringssvar, men han/hun kan gøre det, 

evt i en arbejdsgruppe.  

Formænd for skolebestyrelserne i Roskilde har 

en fælles FB-gruppe, hvor der søges sparring. 

I maj måned laves der årsberetning fra 

formanden. Nogle år suppleret med elevernes 

stemme.  

Skole/børneudvalget kan indkalde til 

møder/bede om svar. 

 

Christian blev valgt til formandsposten 

Klaus blev valgt til næstformandsposten. 

 

Der afholdes forskudt valg af 

forældrerepræsentanterne for at sikre en 

kontinuitet af viden i skolebestyrelserne. 

Bestyrelsen fordelte medlemmerne på 

henholdsvis den 2- og 4-årige periode. 

 

2 år: Lone, Mette, Christina 

4 år: Michael, Lykke, Klaus og Christian 

 

Forvaltningen holder to gange om året 

dialogforum for 

daginstitutioner/skole/SFO/klub, hvor 

bestyrelsesrepræsentanter, repræsentanter for 

ledelserne, politikere og konsulenter/gæster 

udefra med et fastlagt tema. Der er typisk to 

bestyrelsesmedlemmer med til disse møder. 

18.10 – 18.30 

 



 
Det giver ofte mening, at det er de samme der 

deltager hver gang.  

 

3. Godkendelse af 

møderække og 

tidspunkt 

Møderække godkendt med to ændringer. 

Ledelsen booker datoerne og tidspunkterne for 

medlemmerne.  

 

 

18.30 – 18.45 

   

SPISNING 

 

 

4.  Deltagelse på 

forældremøder 

Årgangsteamene er godt i gang med 

årsplanlægningen og datoerne for 

forældremøderne er nu kendt. 

Vi har inden sommerferien aftalt, at bestyrelsen 

er repræsenteret på forældremøderne, så vi 

skal have fordelt forældrerepræsentanterne på 

årgangene.  

 

Vi drøftede indhold til taleark for 

bestyrelsesmedlemmerne.  

Taleark: Opfordre forældrerådene til at være 

aktive i forhold til klassens trivselsarbejde. 

talearket fra sidste år gennemgås af Christian 

og han retter det til så det passer til dette år. 

Det sendes til alle i bestyrelsen i forhold til 

input. Et hurtigt arbejdende udvalg, da første 

forældremøde i klasserne er i morgen.  

 

Ørstedvej: 

0.årgang: Christian 

1.årgang: Klaus 

2.årgang: Mette 

3.årgang: Klaus 3a, Christian 3b 

4.årgang: (4B: Michael) 

5.årgang: Christina 

6.årgang: Lone  

SPC1/2: Mette 

 

 

Bueager: 

6.årgang: Lone 

7.årgang: Lykke 

8.årgang: Christina 

9.årgang: Lone 

SPC3: Christian 

 

Bestyrelsen vil slå et slag for Playback på alle 

møder: 10/10 kl 18-20 i Viby Hallen. 
Bestyrelsen får en T-shirt så de er synlige 

19.10 – 19.30 

5. Årshjul 

 

Udskydes til næste møde – som forberedelse 

alle sender inden næste møde 3 forslag til 

emner til Christian. Christian sender en mail 

rundt til forældrene. 

 

Der skal arbejdes videre med 

kommunikationsprincippet.  

 

19.30 – 20.10 

6. Orientering fra 

 

Formanden  

- Christian giver alle adgang til 

GoogleDrew 

20.10 – 20.25 



 
- udarbejder talepapir til i morgen 

Ledelsen 

- Stillingsopslag ude, dansk og matematik 

(og altid tysk og musik). Lige nu dækkes 

stillingerne af vikarer lokalt samt fra et 

vikarbureau (selvom prisen for 

sidstnævnte er højere) 

- Birgitte fortæller om skole/hjem 

samarbejdet:  

Ang. forældremøder: Vi afholder 

forældremøder i efteråret med 

deltagelse af skolebestyrelse og ledelse 

og opfordrer forældrerådene til at 

arrangere et trivselsarrangement i 

foråret, hvor der også vil være 

lærerdeltagelse.. 

Mht. skole/hjem samtaler bliver de 

afholdt i efteråret. Der er afsat 20 min. 

pr. barn. I foråret opfordrer vi 

årgangsteamene til af afprøve ny form 

for skolehjem-kontakt. Det kunne være 

et arrangement, hvor eleverne i højere 

grad er ansvarlig for præsentation af 

læringsrelevant materiale.  

 

- Varme dage – badedage med eleverne. 

- Uge 35: anderledes uge, der er lejrskole 

for 5. og 7. årgang – der er anderledes 

uge for resten af børnene på skolen. Uge 

6 er også en anderledes uge.  

- Skolestartsmøde 13. september for 

kommende børnehaveklassebørn.  

- Morgensang: onsdag 3.-5. årgang og 

fredag 0.-2. årgang. Vores ansvarlige for 

morgensang giver en udmelding til 

forældre på 0.-2. årgang, når de kan 

inviteres til at deltage i morgensang.  

Øvrige medlemmer 

- Lykke, TR: Varmt, nogle børn har lige 

skulle vænne sig til at være tilbage i 

skole igen, men alt i alt en god start for 

eleverne.  

- Birgitte, SFO: 60 nye 0.klasser, de 

startede i maj. De vil gerne i skole. 

3. klasserne er i gang med at indrette et 

rum til sig selv.  

200 børn indmeldt i SFO.  

7. Evt. Kageordning – på skift. Næste gang: Michael  

 

20.25 – 20.30 

 


